
. 12. Odezva od Františka: Dotaz na větu
„Jsem zodpovědný za snahu, ne za
výsledek“ – 14.6.2021

FRANTIŠEK:

Dotaz na větu „Jsem zodpovědný za snahu ne za výsledek“

Záměrem  tohoto  příspěvku  je  více  obnažit  slovo  SNAHA.  V  našich  pondělních
rozhovorech tato souvislost několikrát zazněla, proto ji připomenu. 

Jedna žena se ptala DRH: „Dlouhodobě se snažím zvyšovat si vědomí, ale1.
stále se mi to nedaří. Co dělám špatně?“ Odpověd DRH: (nejedná se o
doslovný překlad): Ano, Vy do toho jen občas ďobnete tím, že jdete
jednou  týdně  na  náboženské  setkání.  Seriózní  zvyšování  vědomí  se
provádí soustavnou duchovní zamysleností. 

Byl rozhovor s opravářem myček, kdy Vám do telefonu řekl: „Budu se2.
snažit přijet do konce týdne opravit Vám tu myčku.“ Po týdnu mu voláte
a ptáte se proč nepřijel: Odpovídá „Ale já jsem Vám nelhal, opravdu
jsem se snažil přijet, bohužel mi to nevyšlo“. 

V minulosti jsme probírali, že pokud řeknu: „Snažím se zvyšovat si3.
vědomí“, jde vlastně o hlasité prohlášení Ega, že se to snaží dělat.
Přitom víme, že Ego nemá zájem, aby docházelo ke zvyšování našeho
vědomí, protože v konečném důsledku jde o jeho zánik. 

Z těchto souvislostí mi více rezonuje „Jsem zodpovědný za záměr ne za výsledek“ 

Mohu si opakovat takovéto pojetí věty? 

Děkuji za odpověď. 

Dobré ráno � František

 

HONZA: Odpověď:

Dobré ráno Františku, děkujeme za email. Tuto otázku adresuji přímo na Jula:

– odpověď je v záznamu setkání ZE DNE 14.6.2021
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